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Předem jen pár poznámek – na rozdíl od Fefiho jsem tyhle fotky maličko poupravil.. jednak jsem je přeskládal, 

protože autor je pořídil poněkud chaoticky a nenavazovaly by.. , jednak jsem ponechal původní kvalitu, takže 

soubor je větší, ale nejspíš hezčí (tímto se omlouvám Fefimu..jeho fotky jsem „uměle“ zhoršil.. .). Taky tady 

jsem už tolik neváhal, a některé fotky jsem (schválně) vymazal.. ale protože nevíte který, tak vám to vadit 

nebude.  

A začínáme .. Péťova „selfííí“… z cesty. Fotky od sebe dělí asi tak 36 hodin. Pracovní název „Před.. a Po“ (srazu). 

Mimochodem Péťa asi jediný si dělal průběžně selfíí.. takže jich uvidéte víc. 

    

 

Sraz ve škole (cca 12:00 – 13:00 hodin). Poznámka.. Péťovy fotky jsou víc momentky, takže děj na nich působí 

možná trochu chaoticky, ale určitě tam žádný chaos nevládl !!!  
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Tohle je už před bránou, s Bohoušem Vackem – odchod na Pastýřku (+ cesta). Péťa nemohl fotit zastávky, kde 

se pilo, protože se aktivně účastnil (pití)..  
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Cíl – Pastýřka (516 m n.m.) 
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 K fotkám jen tolik – jak se zdá, chytáme druhý ( třetí,… ?) dech, dopíjíme zbytky a připravujeme se vystoupat 

nahoru… 
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 Stručný název série: Honza na vrcholu…  
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Na tuto část si myslím dobře pamatuju.. I když to není poznat, je na ní Bohouš a já, a zrovna se bavíme, že 

nejhorší na světě nejsou, jak tvrdí Cimrman, trpaslíci, ale fanatici. Ale uznávám, že fanatický trpaslík.. to je asi 

ještě nejvíc nejhorší..  

 

 

A opět něco pro milovníky konstrukcí rozhleden.. (a bude toho víc. ) 

 

 

 

 

Následuje série momentek z vrcholku rozhledny, kam se jako první dostali Honza (protože je sportovec, což je 

poznat i jen z těch fotek) a Fefi (protože je profesionální vysokohorský turista.. ).. no dobře, možná ne profi, 

ale určitě aktivní a vysokohorský .. To vím, protože mi to říkal!!  
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Ale ani Péťa se neubránil.. (opět „najdi deset rozdílů“)… myšleny následující dvě fotky..  
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9 
 

    

    

 

    

 

Ještě že še Šlosík pohnul, jinak by to vypadalo, že sem dávám dvě stejný fotky.. Zase..  
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Jak jsem slíbil …opět  něco pro milovníky konstrukcí.. a mezi tím další selfííí.. Péťovy 

nepřehlédnutelné boty!!!! 
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Následující sada fotek hezky, citlivě a místy až umělecky ztvárňuje tvůrčí atmosféru zpět pod rozhlednou… 

Myslím, že hlavní téma diskuse zrovna bylo, že není co pít a kudy nejblíž k benzínce.. !!!! 
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… a ano, tohle byla nejkratší cesta.. k benzínce!!! 
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Třebovská restaurace (18:00 – 21:00) – tomuhle se ani nedá říct „série“.. to Péťa teda odbyl. Takže 

nejzajímavější je to, že už s námi sedí ( a občerstvuje se) Honza Kypta.  

 

    

 

Vinotéka „U soudku“.. jak uvidíte dál, tady Péťa neodolal, a naprosto popustil uzdu své fotografické vášni.. Fotil všechno 

a ze všech úhlů.. dokonce i vizitku.. . Nezbývá než zdůraznit špatný vliv alkoholu na mládež – takhle to dopadá, když 

si dáte slivovici, na to Tulamorku, na to pivo.. a zapijete to sladkým / polospadkým vínem!!!!!!!!!! (to se ovšem týká 

všech!!.. nejen autora fotografií…) … ještě že jsem vynechal ty prášky na tlak!!!  
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A pro změnu soutěž .. Najdi 10 rozdílů..  
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Ta první fotka je selfíí.. sice „společné“.. ale fotil Péťa. Z důvodů, které doteď vlastně nechápu, mi dal na oči 

víčka od limonády a trval na tom, že jsem slepý.. Z toho pak asi vyšla ta další skupina fotek (Andrea Boceli).. o 

které už byla zmínka u Fefiho. Ano, ano, to Péťa způsobil, že sám náčelník pak vydával tak zmatené pokyny.. a 

zmateně se choval..  

    

    

A.Bocelli (slepý zpěvák).. jak jsem uvedl do protokolu: „Nic jsem neviděl, nic jsem neslyšel, nebyl jsem tam… „ )) 
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Komentář: z nejasných příčin se po páté deci vína u Péti projevila nutkavá potřeba fotit výstřihy.. Padni 

komu padni!! 
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Ráno… ta první fotka myslím vystihuje naše rozpoložení v neděli kolem deváté ráno (aspoň moje vystihuje 

přesně!!! ) 
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A zase tank… když nic jinýho, aspoň je vidět, jak bylo v neděli ráno hezky!!! 
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V autoparku… po ránu..  

   

    

 

Snídaně na OMV a procházka po MT..  

    

    



20 
 

    

 

A konečně zámek.. a jeho blízké okolí.. a jeho kavárna ( se záchodkama).. a další zajímavosti… 
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Zámecká kavárna… 
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Zámecká zahrada… 
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Já když vidím krokodýla, prostě neodolám…musím si ho pohladit..  

    

    

Pokud na vás z těch předchozích fotek dýchla pohoda a klidná a příjemná atmosféra, pak je Péťa 

geniální fotograf, protože to tak přesně bylo. I přesto, že zdaleka ne všichni se už cítili schopní sednout 

za volat a vyrazit zpět k domovům… . Ostatně – Šlosíkův tester to dal celkem jednoznačně najevo… 

kdo jak na tom je.. nebo není..  (na rozdíl od jednoho z minulých srazů tentokrát fungoval .. nebo 

tak aspoň vypadal..  ) 
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K těmto fotkám jen jednu krátkou myšlenku… při pohledu na to hřiště si vždycky vzpomenu na 

Jaroslava Kubína, tělocvikáře a výborného člověka, který s náma měl nekonečnou trpělivost, byť ji 

často vyjadřoval netrpělivými pokřiky.. Věnujme mu krátkou vzpomínku, myslím že mnohým z nás dal 

do dalšího života hodně.. 

 

    

 

 

Ovšem při pohledu na ty vývěsky o muzeu mi zatrnulo… že už jsme vlastně v tak mladém věku součástí 

dějin a historie..  
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Balíme a jedem dom.. v tomto případě kokrétně Fefi.. (všimněte si vzorně ustlaných postelí.. A to se 

to tentokrát ani nebodovalo. Holt.. co se v mládí naučíš.. ) 

        

 

Na tomto místě by měla tato zpráva končit.. ale nekončí. Péťa připojil ještě několik fotek.. bezpochyby 

proto, abychom se o ně s ním podělili.. Že poslal motorku a chatu (po návratu ze srazu), to ještě chápu.. 

obojí je hezké.. 

Ale proč připojil i DVĚ (slovy dvě) fotky stavu elektroměru.. to teda nevim.  (vlastně jo.. asi vím..  

potřeboval si zapsat stavy a nechtělo se mu vytahovat propisku a blok.. ). 

Každopádně – děkuju Péťovi za všechny ty krásný fotky, ale hlavně za krásný zážitky během srazu, a ani se 

mi nechce věřit, že to bylo sotva 24 hodin, který jsme spolu sptrávili. Podle zážitků by to vydalo za měsíc 

normálního života.. . A taky se tímto omlouvám za zásahy (byť drobné) do autorských práv..  
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A teď už je to fakt všechno… mějte se krásně a na příštím srazu ahoj..  


